
Milí účastníci jarní konference a příznivci APR. 

Chtěla bych vám všem poděkovat za opět velkou účast. Jednalo se o jarní konferenci, ale bohužel 
počasí jaro vůbec nepřipomínalo. Doklouzali jsme se, většina na letních pneumatikách do 
zasněžené šumavské oblasti. Mí kolegové Jiří Novák se Zbyňkem Kovářů, kteří zde byli před 14 dny 
přesně domlouvat výlet na páteční dopoledne na elektrokolech Stezkou korunami stromů, to zde 
nepoznávali. Počasí nám tedy trochu zamotalo s doprovodným programem, ale konference 
běžela dle plánu. 
Konferenci zahájil předseda APR Jiří Novák, který nám představil Bořivoje Vágnera, který 
zodpovídá za vedení hotelu a Jakuba Ferra . Wellness Hotel Frymburk má ambici být jedničkou v 
daném oboru činnosti v celé spádové oblasti, tedy v oblasti jižní až jihozápadní Šumavy. Plány 
včetně lázeňství jsou veliké. Po té ihned následovala přednáška Kamily Blechové ze společnosti 
Grinex CZ týkající se hlavního tématu konference DPP a DPČ. Přednášku přikládám v příloze. 
Po obědě  nám Martin Procházka s Lukášem Heisigem představili technickou diagnostiku jako 
nástroj pro energetické úspory při provozování bazénových a wellness technologií. Velice 
zajímavé. Následovalo opět hlavní téma tentokrát BOZP ve vztahu k zaměstnancům na DPP/DPČ. 
V této přednášce, bohužel čas nás tlačil a nedalo se vše obsáhnout, účastníky konference 
Bohuslav Poles seznámil s povinnostmi zaměstnavatelů, vedoucích pracovníků, externích firem 
a zaměstnanců, DPP/DPČ, brigádník. Bylo zodpovězeno spoustu dotazů. 
Následovala závěrečná diskuze. 
Po večeři si mohli zájemci na vlastní kůži vyzkoušet místní wellness se saunovým ceremoniálem. 
Páteční ráno opravdu nebylo na výlet na elektrokolech. Přesto se skupinka vydala na Stezku 
korunami stromů a dolů sjela na elektrokoloběžkách. Vrátili se trochu zablácenější, ale plní 
dojmů. My ostatní jsme šli indoorově obdivovat fascinující expozici Svět pod hladinou, kde na nás 
čekalo plno sladkovodních i mořských ryb, včetně žraloků, murén, amazonských sladkovodních 
rejnoků ….na závěr jsme nakrmili v kontaktní a krmící nádrži sladkovodní rybičky, to byl hlad. 
Takže vlastně obě skupinky v dopoledním pátečním programu obdivovaly zázraky přírody, 
neuvěřitelné rozmanitosti života pod hladinou a naopak z výšky pohled na celé Lipno. 
Ještě jednou bych chtěla za celé představenstvo a DR APR poděkovat všem přednášejícím a 
zúčastněným.  
 

 

 



                                                                                                                                                       

 

A jedeme dolů na oběd ꩠꨶꩢꩣꩤꩡ 

 

Kapříci také obědvají ! 

 



 

Chemstr s.r.o. – Údržba podlah, strojoven a zázemí 

 

 



 

 

Těšíme se na další podzimní konferenci. 

 

 

Markéta Pavlíčková, sekretariát 

 

 


